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محصولاتی که مشابه داخلی دارند نباید از خارج وارد شود
رئیس جمهور گفت: دولت در خدمت هر کسی است که در کشور دغدغه تولید 
داشته باشد.به گزارش اقتصاد سرآمد ،آیت الله سید ابراهیم رئیسی در بازدید از 
شرکت تولید تجهیزات سنگین هپکو در جمع مهندسان و کارگران این مجتمع 
تولیدی گفت: محصولاتی که در داخل کشور از جمله در هپکو ساخته می شود 
به هیچ عنوان نباید از خارج وارد شود.رئیســی در پاسخ به درخواست برخی از 
کارگران این مجتمع تولیدی برای عدم دخالت افراد غیرکارشناس در مدیریت 
هپکو تصریح کرد: مسائل شرکتهای تولیدی باید بصورت تخصصی پیگیری و 
حل شود و افراد غیرمتخصص حق دخالت در این موضوعات را ندارند.رئیس 
جمهور با تقدیر از زحمات کارگران و کارکنان هپکو گفت: هپکو در کشور تولید 
قدرت می کند و نماد غرور و اعتماد به نفس ملی است. دولت در خدمت هر کسی 
است که در کشور دغدغه تولید داشته باشد.آیت الله رئیسی با اشاره به مشکلات 
کارخانجات بزرگ تولیدی در استان مرکزی گفت: خصوصی سازی ناموفق و 
غلط در کنار مدیریت ناصحیح عوامل اصلی مشکلات این مجتمع های تولیدی 
است.رئیس جمهور با تاکید بر اینکه مشکلات واحدهای تولیدی چون هپکو و 
آذراب قابل حل است، اظهار داشت: مسئولین با همت کارگران و مهندسان تلاش 
کنند تا مشکلات هپکو حل شود. این کارخانه عظیم می تواند با سه برابر ظرفیت 

فعلی کار کند و دولت مصمم است زمینه تحقق این موضوع را فراهم کند.
 

حرکت چرخه اقتصادی به مسکن وابسته است
نائب رییس اول مجلس شورای اسلامی گفت: حرکت چرخه اقتصادی کشور 
در عموم حوزه ها، به مسکن وابسته است.به گزارش اقتصاد سرآمد ، علی نیکزاد 
در آیین مراسم صدور پروانه شهرک الهیه اردبیل، اظهار کرد: با توجه به اینکه ۱۳۶ 
بخش بزرگ و اساسی کشور به شــکل مستقیم و غیرمستقیم در ساخت مسکن 
دخیل است، مسکن سازی موجب حرکت چرخه اقتصادی کشور و تحول خواهد 
شد .وی افزود: در حوزه مسکن باید یک تصمیم اساسی اتخاذ شود، مسئولین فنی 
و تصمیم گیر در حوزه شهری برای توسعه شهری و تراکم مجوزی صادر نکرده و 
تصمیم دیگری هم برای حل مشکل مسکن اعلام نمی کنند و این اقدامات منجر به 
یک معضل در کشور شده است.نائب رییس اول مجلس شورای اسلامی تصریح 
کرد: تامین مسکن طبق قانون اساسی، وظیفه دولت ها است و مسکن در حوزه 
اجتماعی، سیاسی، امنیتی و فرهنگی تاثیرگذار اســت و امروزه عدم همکاری 
بانک ها مانع تامین مسکن جوانان اســت.نیکزاد با اشاره به وعده دولت مبنی بر 
ساخت یک میلیون مسکن در سال اشاره کرد: شائبه ای مبنی بر اینکه وعده ساخت 
یک میلیون مسکن در سال توسط دولت آقای رئیسی از جانب بنده پیشنهاد شده 
است وجود دارد که بنده این موضوع را به صراحت تکذیب می کنم و در رابطه با 
مسکن هیچ مشاوره ای در زمان انتخابات از جانب بنده به جناب رئیس جمهور 
انجام نشده است.وی با بیان اقدامات اساسی و تحولی دولت سیزدهم گفت: در 
طی ده ماهه اخیر دولت جانب آقای رئیسی، اقدامات بسیار مهم، بزرگ و اساسی 
در حوزه های مختلف اقتصادی، صنعتی، مسکن، سیاست داخلی و خارجی و 
دیگر بخش های کلان و خرد کشور انجام شده و این اقدامات با شتاب و استواری 
بیشتری ادامه دار خواهد بود.نایب رئیس اول مجلس شورای اسلامی تصریح کرد: 
در رابطه با مبالغ اعطای وام مسکن انتقادات اساسی وجود دارد و مبلغ وام باید به 

شکلی تنظیم شود که ۸۰ الی ۹۰ درصد ساخت مسکن از طریق وام انجام شود.

در تمایل ایران برای دستیابی به توافق، تردید وجود دارد
رئیس ســرویس اطلاعات مخفی بریتانیا )آم ای۶( مدعی شد که در تمایل ایران 
برای دستیابی به توافق، تردید وجود دارد.به گزارش اقتصاد سرآمد، »ریچارد مور« 
رئیس سرویس اطلاعات مخفی بریتانیا )آم ای۶( مدعی شد که در تمایل ایران برای 
دستیابی به توافق، تردید وجود دارد.وی که در همایش امنیتی »اسپن« صحبت 
می کرد، از احیای برجام به عنوان بهترین رویکرد در قبال ایران یاد کرد ولی گفت 
که متقاعد نشده ام که به این نقطه خواهیم رسید.مور ادامه داد: »معتقدم که توافق 
کاملا روی میز است  و کشورهای اروپایی و دولت آمریکا، اینجا همگی در این 
مورد صحبت می کنند«.وی افزود: »فکر نمی کنم که چین و روسیه، مانع این توافق 

شوند، اما فکر نکنید که ایران هم خواهان این توافق است«.

مجلس بر اجرای درست طرح دارویار نظارت می کند
یک عضو کمیسیون بهداشت و درمان مجلس با تأکید بر اینکه اجرای درست طرح 
دارویار به نظارت مجلس و دولت نیاز دارد، گفت که افزایش قیمت داروها به دلیل 
ضعف عملکرد دولت بود که انتظار می رود این وضعیت در اجرای طرح دارویار 
وجود نداشته باشد. به گزارش اقتصاد سرآمد ،محمدعلی محسنی بندپی با اشاره 
به اجرای طرح دارویار گفت: مجلس در لایحه بودجه ۱۴۰۱ به دولت اختیار داد 
که درباره ارز ترجیحی تصمیم گیری کند، بدان معنا که آن را حفظ کرده و یا حذف 
نماید؛ در صورت حذف ارز ترجیحی هم باید قیمت ها به نرخ شــهریور ۱۴۰۰ 
باشد و بیشتر از آن نشود.وی افزود: مجلس با هوشمندی در بودجه ۱۴۰۱ اختیار را 
به دولت داد تا تدابیر لازم را به گونه ای اتخاذ کند که ضمن تأمین کالاهای اساسی 
مورد نیاز مردم فشاری به آن ها وارد نشود.این عضو کمیسیون بهداشت و درمان 
مجلس با بیان اینکه ضعف نظارتی مجلس و دولت باعث افزایش قیمت داروها 
قبل از شروع سال جدید شد، گفت: در شرایطی که دولت در ابتدای سال ۱۴۰۱ 
مصمم به حذف ارز ترجیحی برای کالاهای اساسی بود به دلیل ضعف نظارت 
مجلس و دولت قیمت داروها بدون وجود سازوکار منطقی و علمی افزایش پیدا 
کرد. منظور از ضعف نظارت دولت همان ضعف سازمان برنامه، وزارت بهداشت 
و سازمان های بیمه گر است.وی یادآور شد: همان زمان کمیسیون بهداشت در 
جلسه ای با حضور مسئولان سازمان غذا و دارو به این موضوع ورود کرد و ضعف 
نظارتی سازمان غذا و دارو در افزایش قیمت داروها را گوشزد کرد. همان موقع 
یکی از نماینده ها فاکتور خرید دارو را در کمیسیون بهداشت نشان داد چون آقایان 

منکر افزایش قیمت دارو بودند.

اهداف راهبردی پوتین و اردوغان در تهران

سفر رئیس جمهور روسیه به تهران را می توان دیپلماسی 
پوتین در قبال سفر بایدن به خاورمیانه برای ایجاد ائتلاف 
با کشــورهای عربی حوزه خلیج فارس دانست.دیدار 
سران ۳ کشــور ایران ـ ترکیه ـ روسیه در روزهای اخیر 
در تهران چیزی فراتر از نشست آســتانه در خصوص 
حل وفصل منازعات ســوریه بود.دیــداری که در پرتو 
آن به مســائلی چون بحران اوکراین، غلات، گسترش 
تعاملات اقتصــادی، همکاری های نظامــی و مبارزه با 
تروریسم پرداخته شد. در خصوص گسترش مناسبات 
اقتصادی می توان به مواردی چــون: امضای بزرگترین 
تفاهم نامه نفتی بین دو کشــور ایران ـ روسیه اشاره کرد 
که چشم انداز این تفاهم نامه گسترش و توسعه منابع نفتی 
ایران است. مسکو می تواند به واسطه همکاری گسترده 
نفتی با ایران که برآیند آن ۳۰% از ذخایر انرژی جهان را 
تشکیل می دهد، با هدف گسترش همکاری های دوجانبه، 
از توان کنتــرل بازار نفت ایران در بــازار بین المللی نیز 

بااطلاع باشد.
    از دیگر اتفاقــات مهم این دیدار می تــوان به امضای 
تفاهم نامه 2۰ساله اشــاره کرد که در سایه کشف میدان 
گازی چالوس است. سفر اخیر رئیس جمهور روسیه در 
روزهای اخیر حاکی از آغاز فصل نوینی از همکاریهای 
راهبردی با نهایی شدن سند جدید همکاریهای 2۰ساله 

میان دو کشور است.
    همچنین در پرتوی گسترش مبادلات اقتصادی می توان 
به گشــایش نماد روبل ـ ریال  که گام مهمی در توسعه 
روابط اقتصادی ایران و روسیه اســت اشاره کرد. پس 
از ســفر رئیس جمهور روســیه به تهران تفاهماتی در 
خصوص همکاری های بانک مرکزی با بانک روسیه برای 
تسهیل در معاملات دوجانبه صورت پذیرفت. هدف از 
انجام این تفاهم نامه حذف دلار از مبادلات اقتصادی در 
منطقه است. گشــایش نماد معاملاتی روبل ـ ریال که با 
همکاری بانک مرکزی ایران صورت پذیرفت گامی مهم 

در توسعه روابط اقتصادی ایران و روسیه است.
    از دیگر مناسبات اقتصادی می توان به کریدور شمال 
ـ جنوب که از ظرفیت های اقتصادی جمهوری اسلامی 
ایران است نام برد. این مسیر با گذر از خشکی، اقیانوس 
هند، خلیج فارس و دریای خزر به روسیه می رسد. این 
ابتــکار و پدیده حمل ونقل جهــان و به تبع آن قدرت و 

کنترل اقتصادی را کنترل می کند.
    و در نهایت می توان به بازار مناسب ایران در خصوص 
غلات و حتی حوزه صنایع خودروسازی روسیه اشاره 

کرد.
سفر رئیس جمهور روسیه و ترکیه به تهران را می توان به 
همکاری های نظامی چندجانبه در منطقه در جهت مبارزه 
با تک قطبی گرایی ایالات متحده آمریکا تعمیم داد. هدف 
روسیه ایجاد فضایی چندقطبی در نظام بین الملل است. 
سفر رئیس جمهور روســیه به تهران را می توان نوعی 
رفتار دیپلماسی پوتین در قبال سفر بایدن به خاورمیانه 
برای ایجاد ائتلاف با کشورهای عربی حوزه خلیج فارس 
دانست.هدف روسیه ایجاد موازنه تهدید در قبال ایالات 
متحده آمریکا است.ایران و روســیه از طریق همکاری 
نظامی در حال مبارزه مشــترک با تروریســم هستند و 
در زمینه نظامی نیز تلاش دو کشــور در جهت گسترش 
مانورهای دو و چنــد جانبه اســت.همکاری دوجانبه 
تهران ـ مســکو در رابطه با مقابله با تروریسم منجر به 
امنیت منطقه ای شده است. این نوع همکاری اثبات ایران 
به عنوان شریکی راهبردی در جهت کنترل و حفاظت از 

منطقه در قبال گروههای تروریسم است.
همه این مسائل منطقه را دچار پیچیدگی های استراتژیک 
کرده که خود دلیل اصلــی بر همکاری های نظامی ایران 
ـ روسیه در منطقه اســت.ایران میزبان پوتین و اردوغان 
برای گفتگوهایی بود که تحت الشعاع جنگ اوکراین قرار 
دارند. این نشست همچنین به اردوغان این امکان را داد 
که اولین دیدار خود را از زمان وقوع بحران اوکراین در 
فوریه با پوتین برگزار کند.رئیس جمهور ترکیه ماه هاست 
که پیشنهاد ملاقات با رهبر روسیه را برای کمک به حل 

تنش های جهانی از زمان آغاز جنگ ارائه کرده است.
یکی از مباحث این دیدار در خصوص اوکراین که یکی 
از بزرگترین صادرکنندگان گندم و سایر غلات در جهان 
است بود که بسیاری از کشورها را با مشکل مواجه کرده 
است و نگرانی از کمبود غذا در جهان را برانگیخته است.
ترکیه به عنوان یکی از اعضای ناتو که با روسیه و اوکراین 
در ارتباط اســت و تلاش ها را برای ازسرگیری تحویل 
غلات رهبــری کــرده، به دنبال حل وفصــل منازعات 
اوکراین و ازســرگیری صادرات غلات به کشورهایی 

است که در معرض خطر فقر و گرسنگی قرار گرفته اند.
حرکت موازی روسیه در منطقه در قبال آمریکا حاکی از 
کسب منافع ملی است که مهم ترین رکن همکاری های 
منطقه ای با ایران و ترکیه و یا دیگر کشورهای منطقه ای 

را تشکیل می دهد.
بالطبع نباید از ایجاد این همکاری ها چیزی جز کســب 
منافع ملی برای هریک از طرفین انتظار داشته باشیم، ولی 
آنچه حائز اهمیت است اعتمادسازی کنار همکاری های 

چندجانبه است.
*تحلیلگر مسائل روسیه

اقتصاد جامعه

لغو تدریجی تعهدات ایران به معنای ساخت سلاح هسته ای نیست
مدیرکل آژانس بین المللی انرژی اتمی در مصاحبه ای  از سوی روزنامه اسپانیایی Pais منتشر شد، اعلام کرد: لغو تدریجی تعهدات ایران به معنای ساخت سلاح هسته  ای نیست.

به گزارش اقتصاد سرآمد از خبرگزاری اسپوتنیک، »رافائل گروسی« مدیرکل آژانس بین المللی انرژی اتمی در مصاحبه ای که امروز جمعه از سوی روزنامه اسپانیایی Pais منتشر شد، گفته است: یک 
چارچوب قانونی وجود داشت که مستلزم تعدادی محدودیت داوطلبانه برای ایران بود که بخشی از برنامه جامع اقدام مشترک به شمار می رفت. به گفته »رافائل گروسی«، پس از اینکه دونالد ترامپ 
رئیس جمهور سابق آمریکا به خروج یکجانبه از برجام )همراه با نقض قطعنامه 22۳۱ شورای امنیت سازمان ملل( تصمیم گرفت، ایران به تدریج و پیوسته از تعهداتش خارج می شود.مدیرکل آژانس 
بین المللی انرژی اتمی در این باره ادامه داد: امروز ما یک برنامه هسته ای داریم که به شدت رشد کرده است، بسیار بیشتر از سال 2۰۱۵. این بدان معنا نیست که ایران در حال ساخت سلاح هسته ای 
است. فعالیت هسته ای ایران نه فقط کمی بلکه کیفی نیز رشد داشته است.»رافائل گروسی« در ادامه اضافه کرد: بنابراین، ما در شرایط بسیار سختی قرار داریم، زیرا ایران نه تنها قاطعانه و با سرعت به 

جلو پیش می رود، بلکه در عین حال دید آژانس را در همه این حوزه ها کاهش داده و این چیزی است که من فکر می کنم در کنار موارد دیگر، یک موقعیت حساس به شمار می آید.

یادداشت

گروه اقتصادجامعــه - محمد آیتی 
- بنا بود بر اســاس قانون، در شروع 
سال ۱۴۰۱، کالابرگ الکترونیکی که به 
واسطه آن، خانواده ها بتوانند اقلام اساسی خود را 
تامین کنند از طریق دولت ارائه شود، اما با گذشت 

چهار ماه از سال همچنان این اتفاق نیفتاده است.
قاسم ساعدی، نماینده دشــت آزادگان و هویزه 
در این باره به اقتصادســرآمد گفت: همان طور که 
بارها مقام معظم رهبــری اعلام کردند و همچنین 
نمایندگان و دولتمردان بر آن تاکید داشتند، موضوع 
اقتصاد و معیشت مردم، اولویت اول کشور است و 
می باید بستری را آماده کرد تا زندگی سخت تر از 
این بر مردم نگذرد و در آینده نزدیک شرایط به نفع 
مردم تغییر پیدا کند و شاهد رفاه نسبی آن ها باشیم.
کشور در وضعیتی قرار گرفته است که دیگر 
نمی توان مملکت را با آزمون و خطا اداره کرد

وی افزود: اکنون کشــور در وضعیتی قرار گرفته 
است که دیگر نمی توان مملکت را با آزمون و خطا 
اداره کرد. می باید تصمیم گیران و تصمیم ســازان 
نظام با تعامــل، همفکــری و خردجمعی، روی 
به تصمیماتی بیاورنــد که اگــر بهترین تصمیم 
نباشد لااقل جزو تصمیمات خوب بتوان قلمداد 
کرد. یعنی پس از مدتی نگوییم آن تصمیم باعث 

پسرفت کشور شده است.
عضو کمیسیون انرژی مجلس تصریح کرد: مجلس 
یازدهم در کمیسیون تلفیق بودجه ۱۴۰۱ تصویب 
کرد که دولت کالابــرگ الکترونیکــی آن هم با 
قیمت های مصوب شهریور ۱۴۰۰ در اختیار مردم 
قرار دهد، اما از آن جایی که زیرساخت های دولت 
برای چنین کاری مهیا نبود، آن ها تصمیم گرفتند 
در کوتاه مدت و در قالب دو ماه، یارانه نقدی ۳۰۰ 
تا ۴۰۰ هزار تومانی در اختیار مردم قرار دهند که 
پس از گذشت دو ماه شاهد آن بودیم که این یارانه 

برای بار سوم هم پرداخت شد.
ساعدی اظهار داشت: حال، مجلس به طور دقیق 
نمی داند کــه پرداخت کالابــرگ الکترونیکی از 
چه زمانی توســط دولت آغاز خواهد شد. از قرار 

معلوم، دولت در حال ایجاد زیرساخت ها است، 
اما زمان آن مشخص نیست و نباید روند به گونه ای 
باشد که سال ۱۴۰۰ به آخرهای خود نزدیک شود 
و این اتفــاق مهم نیفتد.عضو مجمــع نمایندگان 
استان خوزستان یادآور شد: کالابرگ الکترونیکی 
چند ویژگی دارد. اول، از تورم فزاینده جلوگیری 
می کند. دوم، مردم دغدغه تامین کالاهای اساسی 
خود را ندارند. ســوم، کالاهای اساسی بر اساس 
عدالت در کشور توزیع خواهد شد و اینرو شاهد 
این نخواهیم بود که در گوشه ای از کشور، کالایی 
باشد و در جای دیگر آن کالا نباشد یا کمیاب شود. 
از طرفی دولت تا حدی می تواند بــه آمار و ارائه 

کالاهای اساسی، دسترســی بهتری داشته باشد و 
در ادامه، میزان مصرف و رضایت مردم را بررسی 
کند و بر اســاس آن، روی به برنامه ریزی در آینده 
بیاورد.وی افزود: مجلس به طور ویژه این موضوع 
را پیگیری و رصد می کند و مطمئناً در این رابطه، 
تذکراتی را هــم به دولت خواهد داد و ان شــاا... 
با تعامل قوای مقننه و مجریــه، این اتفاق مبارک 
سریعتر به سرانجام برسد تا مردم کمتر از گذشته به 
واسطه مشکلات اقتصادی، زندگی شان با چالش 
روبرو شود.ســاعدی در پایان خاطرنشــان کرد: 
جراحی اقتصادی کاری شجاعانه و مهم بود، زیرا 
وجود ارز۴2۰۰ تومانی به نوعی یک منبع رانت و 

فساد شده بود که می باید حذف می شد، اما زمانی 
کام مردم شیرین می شود که اگر جلوی رانت گرفته 
شد، فضای بهتری ایجاد شود. با حذف ارز یارانه ای 
بنا بود کالابرگ الکترونیکــی وارد زندگی مردم 
شــود و همچنان این اتفاق نیفتاده است. اگر این 
موضوع تا چند ماه دیگر اتفاق نیفتد، بی اعتمادی 
را در جامعه ایجاد می کند و مردم می پرسند حذف 
ارز ترجیحی و جراحی اقتصادی چه سودی برای 
ما داشت؟ و این برای مجلس و دولتی که انقلابی 
و جهادی نامیده می شــود، چالش برانگیز است. 
ایجاد رضایت و شــفاف بودن برای مردم، بسیار 
مهم است و با وجود مشــکلاتی که در پنج سال 
گذشته در کشــور بیش از پیش خود را نشان داد، 
انتظارات از دولت بالا رفته و باید به این انتظارات 

باسخ مثبتی داد.
همچنین چندی پیش، معین الدین سعیدی نماینده 
چابهار به اقتصاد سرآمد گفته بود: در حال حاضر 
در برخــی کالاهای اساســی مثل روغن شــاهد 
افزایش ۳۶۰ درصدی هستیم که این اتفاق بسیار 
نگران کننده اســت و امنیت غذایی مردم به طور 

جدی تهدید شده است.
وی گفت: عمده کسانی که نگران شرایط معیشتی 
هستند هیچ کدام شان جزو معاندین نیستند، بلکه 
انسان هایی هستند که سفره شان روز به روز در حال 
کوچک تر شدن اســت. پس از دولتی که شاخصه 
اصلی آن مردمی بودنش اســت انتظار می رود که 

برای رفاه حال مردم کاری بکند.
این عضو کمیسیون کشــاورزی مجلس در ادامه 
بیان کرد: اینکه آقایان می گویند تاثیر افزایش قیمت 
چهار قلم کالای اساســی در بقیه کالاها فقط ۱۰ 
درصد بوده، شبیه یک شوخی است. در علم اقتصاد 
وقتی قیمت کالای اساســی تا ۳۰۰ و ۴۰۰ درصد 
افزایش می یابد آیا ممکن است که افزایش قیمت 
در حوزه حمل و نقل و اجاره و بهای خدمات فقط 
۱۰ درصد باشد؟ اصلًا شدنی نیست و بازار هم که 
فقط تابع دستور نیســت که بتوان با این رویکرد، 

اقتصاد مملکت را اداره کرد.

قاسم ساعدی درباره بی اعتمادی مردم به کالابرگ الکترونیکی به »اقتصاد سرآمد« می گوید

نمی توان مملکت را با آزمون و خطا اداره کرد

برگزیده ها

ســخنگوی وزارت خارجه آمریکا در کنفرانســی خبری 
اظهار کرد که آزادی زندانیان آمریکایــی در ایران یکی از 
اولویت های دولــت بایدن باقی خواهــد ماند.به گزارش 
اقتصاد ســرآمد ،ند پرایس، ســخنگوی وزارت خارجــه آمریکا  در 
کنفرانسی خبری در پاسخ به سوالی در رابطه با »تصویب لایحه تبادل 
زندانیان با ایران در پارلمان بلژیک« گفت: من شما را به دولت بلژیک 
ارجاع می دهم. بلژیکی باید خودشــان درباره تحولات سیستم شــان 
صحبت کنند اما بگذارید چند نکته جامع تر عارض شوم. اولی این است 
که ایران سابقه طولانی در زندانی کردن های ناعادلانه اتباع خارجی دارد 
تا از آن ها به عنوان اهرم سیاسی استفاده کند. این شامل حبس غیرقانونی 
و خودسرانه اشخاص می شود. این اقدامات شنیع است.وی ادامه داد: 
ایران به حبس کردن آمریکایی ها ادامه می دهد. ایران به طور نادرست 
و ناعادلانه اتباع کشــورهای ثالث را زندانی می کند. این مسئله یکی از 
اولویت های این دولت است و تا زمان آزادی آمریکایی ها اولویت این 
دولت باقی خواهد ماند. ما به همکاری با شرکای مان برای رسیدگی به 
رفتار شنیع ایران در حبس نادرســت اتباع خارجی ادامه خواهیم داد.

سخنگوی وزارت خارجه آمریکا افزود: ما و متحدان به انجام هرآنچه 
که در توان داریم برای آوردن اتباع مان به جمع خانواده های شان متعهد 
هستیم. این اشــخاص سالیان سال اســت که از خانواده های شان جدا 
شده اند. ما از کشورهای هم نظر سراسر جهان می خواهیم که به اعمال 
فشار علیه دیگر کشورهایی که مشغول حبس اتباع خارجی می شود - از 
جمله ایران - بپردازند.ند پرایس در ادامه در پاسخ به سوالی درخصوص 
اظهارات »رئیس ســازمان اطلاعات انگلیس« در رابطه با ایران گفت: 
اینکه آمریکا و انگلیس روابط به شــدت نزدیک اطلاعاتی دارند یک 
راز نیست. من در جایگاهی نیستم که درخصوص محتوای این رابطه 
گفت وگو کنم اما گمان نمی کنم به اجازه امنیتی نیاز داشته باشم تا این 
حقیقت را بگویم که ایران تاکنون تصمیمات سیاسی لازم برای بازگشت 
دوجانبه به پایبندی های برجامی را نگرفته است.این مقام ارشد آمریکایی 
اظهار کرد: حقیقت این است که ماه هاست توافقی روی میز قرار دارد. 
ما به دیپلماسی غیرمستقیم با ایران ادامه داده ایم اما ایران حداقل تا این 
زمان نشانه ای از تلاش برای دستیابی به آن توافق نشان نداده است پس 
این اظهارات درست هستند.ند پرایس در ادامه گفت: انگلیس همیشه 
بخشــی از ۱ + ۵ بوده اســت. انگلیس نیز به آنچه که جو بایدن گقته 
علی الخصوص در این باره که ایران نباید به سلاح هسته ای دست یابد، 
متعهد است. تحریم های ما تا زمانی که بازگشت دوجانبه به برجام اتفاق 
بیفتد، در جای شان باقی خواهند ماند. ما کاملا انتظار دارم که متحدان مان 
در سرتاسر جهان علی الخصوص متحدان مان در ۱ + ۵ به اعمال فشار 

مالی و اقتصادی قوی علیه ایران تا زمان تغییر رویه ادامه دهند.

رئیس جمهور با اشــاره به اینکه اجرای قانون در مورد 
بازنشستگان یک ضرورت قطعی است، گفت: دولت 
نســبت به تضمین حقوق بازنشســتگان و حمایت از 
آنها هیچ تردیدی ندارد.به گزارش اقتصاد سرآمد، سید 
ابراهیم رئیسی رئیس جمهور در دیدار با جمعی از نخبگان و خانواده 
معظم شهدا در اراک اظهار کرد: در کشور به تحول اساسی نیاز داریم 

که برای این تحول باید نگاه ها تحولی باشد.
وی گفت: نداشــتن نگاه تحولی و قانع بودن به وضع موجود هیچ 
تحولی را در کشــور رقم نخواهد زد، لذا برای تحول باید نگاه ها را 
تحولی کرد.رئیس جمهور با بیان اینکه نگاه تحولی باید بخش های 
اقتصادی، اجتماعی، سیاســی و فرهنگی را متحول کند، بیان کرد: 
کشور تا رسیدن به رسیدن نقطه مطلوب فاصله دارد که ضروری است 
با تلاش فاصله رسیدن به نقطه مطلوب را کاهش داد.وی خاطرنشان 
کرد: استان مرکزی، استان صنعتی است که زیرساخت های لازم برای 
صنعت را دارد و نباید اجازه داد این زیرساخت ها تعطیل شود. رئیس 
جمهور با بیان اینکه برای ایجاد اشتغال نباید کارخانه ای احداث کرد، 
بیان کرد: در اکثر استان ها به طور نادرست خصوصی سازی اتفاق افتاد 
و افرادی غیرتوانمند و فاقد انگیزه کارخانه ها را تحول گرفتند که این 
کارخانه ها را دچار آسیب و عقب گرد کردند و هزاران کار بیکار و 
خطوط تولید تعطیل و نیمه تطعیل شــد، این خصوصی سازی های 
نادرست بوده، ما باید خصوصی ســازی را انجام دهیم، اما نباید به 
قیمت تاراج اموال دولت، کاهش تولید، اشتغال انجام شود، بلکه باید 
خصوصی سازی درست و به معنای آنچه در قانون آمده است، انجام 
شود.رئیسی افزود: واحدهای نیمه تعطیل و تعطیل بسیاری در کشور 
به همت گروه های جهادی فعال شده است، باید کارخانه های نیمه 
فعال تطعیل و کارخانه های تعطیل به چرخه تولید بازگردد که این کار 
در استان اولویت دارد. وی با اشاره به وجود معادن بسیاری در استان 
خاطرنشان کرد: باید نگاه تحولی در معادن ایجاد شود، ثبت مالکانه 
معادن و حق مالکانه باید دقت شــود، نظارت بر امور معادن باید با 
جدی گرفته شود، روابط ناسالم در همه بخش ها ناپسند است و در 
حوزه معادن نیز اجازه روابط ناسالم را نخواهیم داد، روابط ناسالم 
زیبنده دولت نیست.رئیس جمهور توسعه یافتگی و پیشرفت لازمه 
همه استان ها است، اما باید مسائل محیط زیست نیز رعایت شود، 
ابراز کرد: طرح جامع کاهش آلودگی هوای اراک یکی از طرح های 
مهم و دارای اولویت است که باید دنبال شود، هزینه کردن در حوزه 
محیط زیست سرمایه گذاری است و واحدهای تولیدی و صنعتی 
باید در حوزه محیط زیست سرمایه گذاری کنند و اجازه ندهند مردم 

آسیب ببیند.

معاون پارلمانی رئیس جمهــور با بیان اینکه دولت 
سیزدهم تاکنون به اندازه ۸ ســال کار کرده است، 
گفت: ۳ مــورد چــاه ژرف در زابل و سیســتان و 
بلوچستان در اعماق زمین حفر شد.به گزارش اقتصاد سرآمد، 
محمد حسینی در شــورای اداری خمین که در فرمانداری این 
شهرستان برگزار شد با اشاره به عملکرد دولت سیزدهم اظهار 
داشت: سند تحول در سی و هفت عنوان و موضوع توسط دولت 
سیزدهم نگارش یافته که باید شــاهد عملیاتی شدن این سند 
باشیم از طرفی برنامه هفتم توسعه کشور نیز باید براساس مسئله 
محوری تهیه و با بهره گرفتن از عزم و اراده ملی به مرحله اجرا 
برسد.وی افزود: در طول یک سال اخیر دولت سیزدهم به اندازه 
۸ سال کار انجام داده و جز دو اســتان کرمان و همدان، رئیس 
دولت به تمام استان های کشور سفر داشته و اعتبارات مصوب 
ســفرها نیز تخصیص پیدا کرده این درحالی است که مردمی 
بودن دولت سیزدهم شعار نبوده و ریاســت جمهور و هیئت 
دولت با سفر به اســتان ها از نزدیک مشکلات مناطق مختلف 
کشور را لمس کرده و می بینند، بنابراین مدیران باید تحول و کار 
جهادی را باور داشته باشند و مشکلات را با روحیه گره گشایی 
حل کنند.حسینی افزود: آشــنایی نزدیک با امام راحل و اجداد 
معظم له و زندگی و ســیره امام امت که دارای روحیه حماسی 
و سلحشوری بودند در گردشگران داخلی و خارجی تاثیرگذار 
است و خمین می تواند پیشگام در معرفی امام خمینی)ره( باشد 
و بخشی از مشکلات را می توان با حوزه فرهنگی نظیر ترویج 

اندیشه های امام و پاسخ به ابهامات حل کرد.
معاون پارلمانی رئیس جمهور با اشاره به کارهای صورت گرفته 
در خمین گفت: مدیران استان و شهرستان برای حل مشکلات 
خمین باید پیگیر باشند وگرنه مطالبات در حجم انبوه کارهای 
دولت فراموش می شود، به منظور تبدیل خمین به فرمانداری 
ویژه شاخص ها باید بررســی و روال در کمیسیون سیاسی و 

دفاعی طی شود.
وی افزود: خشکسالی مشکل تمام کشــور است و بسیاری از 
استان ها با مسئله آب مواجه هستند و در دولت سیزدهم از روز 
اول اهتمام ویژه ای برای این مسئله وجود دارد، این مسئله باید 
با دقت و ظرافت پیگیری شود چراکه گاهی تبعات اجتماعی و 
مقاومت هایی به دنبال دارد چراکه دولت عزم جدی برای انتقال 
آب، نوع کشت ، نحوه آبیاری و چاه های ژرف دارد و هم اکنون 
۳ مورد چاه ژرف در زابل و سیســتان و بلوچســتان در اعماق 

زمین حفر کردند.

سخنگوی وزارت خارجه آمریکا در کنفرانس خبری

  ایران تصمیم سیاسی لازم برای 
بازگشت به برجام را نگرفته است

رئیسی: نباید اجازه داد زیرساخت های صنعت تعطیل شود

 اجرای قانون در مورد بازنشستگان 
یک ضرورت قطعی است

حسیني: حفر ۳ چاه ژرف در سیستان و بلوچستان 

 دولت سیزدهم تا امروز اندازه 
۸ سال کار انجام داده

آگهی نوبتی سه ماهه اول سال ۱۴۰۱
برابر دستور ماده ۱۲قانون ثبت اســناد و املاک کشور و رعایت مواد اصلاحی 

۵۹و۶۴ آئین  نامه قانون ثبت اسناد و املاک ، اســامی اشخاصی که در سه ماهه 
اول سال ۱۴۰۱ نسبت به املاک ثبت نشــده واقع در حوزه ثبتی شهرستان خرم 
آباد تقاضای ثبت نموده اند جهت اطلاع عموم بشــرح ذیل آگهی میگردد: پلاک 
۲۱۱۱ فرعی از ۳۷ اصلی : آقای محمدرضا میر فرزند نقی بشناسنامه ۱۳۸ و کد 
ملی ۵۲۸۹۶۲۹۲۳۸ صادره  از خرم آباد نسبت به مقدار پنج وسه - پنجم یک سهم 
-     مشاع از هفتاد سهم ششدانگ یکباب ساختمان بسماحت ۱۳/۲۳۳ متر مربع 
تحت پلاک ۲۱۱۱ فرعی از ۳۷ اصلی بخش دو خرم آباد  لذا بدینوســیله با طلاع 
میرساندچنانچه اشــخاص حقیقی یا حقوقی نسبت به تقاضای ثبت املاک فوق 
اعتراضی دارند ، میتوانند طبق مادتین ۱۶و ۱۷ و۲۰ قانون ثبت از تاریخ انتشــار 
اولین نوبت آگهی نوبتی  بمدت ۹۰روز واخواهی خود را مســتقیما به اداره ثبت 
شهرستان خرم آباد تسلیم نماید و چنانچه بین درخواست کننده ملک با اشخاص 
دیگر قبلا نسبت به ملک فوق دعوی در دادگاه مطرح ودر جریان رسیدگی میباشد 
وهر کس که طرف دعوی با درخواست کننده ثبت است میتواند طبق ماده ۱۷قانون 
ثبت گواهی حاکی از جریان وطرح در دعوی از تاریخ انتشار اولیه آگهی نوبتی تا 
۹۰ روز به اداره ثبت شهرستان خرم آباد تسلیم نماید ضمنا طبق تبصره دو ماده 
واحده قانون تعیین تکلیف پرونده های معترضین ۷۳/۳/۲۵  و مادتین ۱۷۴و۸۶ 
آئین  نامه اصلاحی قانون ثبتی معترضین مکلف هستند ظرف مدت  یکماه از تاریخ 
تســلیم اعتراض به اداره ثبت به مرجع قضائی وقوع ملک  مراجعه و گواهی عدم 
تقدیم دادخواست از ناحیه معترض را دریافت وبه اداره ثبت شهرستان خرم آباد 
تسلیم نماید در غیر اینصورت اداره ثبت بدون توجه  به  اعتراض عملیات ثبتی را با 
رعایت مقررات به نفع متقاضی ثبت ادامه خواهد داد  وبه  صرف تحویل اعتراض 
به اداره ثبت پرونده متوقف نخواهد شد  این آگهي در دو نوبت وبه فاصله سی روز 

منتشر خواهد شد. 
تاریخ انتشار نوبت اول -   ۱۴۰۱/۵/۱    تاریخ انتشار نوبت دوم -  ۱۴۰۱/۶/۱

 صیدآقا نجفوند دریکوندی رئیس اداره ثبت اسناد
 و املاک شهرستان خرم آباد

Eghtesadsaramad.ir 

معصومه محمدی 


